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(Mef) Če se te dni sprehodite po izolskih trgovskih 
in manj trgovskih ulicah boste takoj uvideli, zakaj 
trgovci skoraj žalujejo za decembrom. Že res, daje 
zimski čas na obali vse bolj tipično mediteranski, 
torej dolgočasno prazen, vendar je vsaj december 
mesec vnesel med nas nekaj nakupovalne mrzlice. 
Januarja, po vseh miklavžih, božičkih in dedkih 
mrazili, po silvestrskih pojedinah in darilih, je pač 
nastopil čas finančnega streznjenja, ko je treba 
poskrbeti za bančne limite in podobne 
»malenkosti«. Nič čudnega torej, če je 
nakupovalna volja skopnela in so prodajalne, celo 
tiste s prehrambenimi izdelki, bolj ali manj prazne. 
Skoraj bi vas in sebe prepričal, daje res tako, če ne 
bi istega januarja obiskal hipermarketa v 
sosednjem mestu, kjer se je konec tedna spet trlo 
kupcev, med njimi veliko Izolanov. Hiter pogled 
pa strukturi kupcev je pokazal, da gre v veliki
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večini za mlajše družine, ki se v soboto popoldne 
ali v nedeljo dopoldne odpravijo na nakupovalni 
izlet v hipermarket. Neverjetno veliko je namreč 
družin z enim otrokom v in enim ob vozičku, ki se 
po opravljenem nakupu odpravijo na hamburger, 
mnogi pa si celo privoščijo praznovanje 
otrokovega rojstnega dneva v standardiziranem 
zavetju ameriškega fast food velikana.
Namesto ljubosumja bi izolski trgovci in vsi, ki 
živimo v odvisnosti od živahnosti mesta morali 
zavihati rokave in se domisliti akcij, ki bi tudi v 
januarju in vse druge »sušne mesece« privabile 
ljudi v mesto. Ponekod se domišljajo sejmov in 
izkušnja četrtkovih Milj je lahko zelo poučna. 
Nekateri poizkušajo z bolšjimi sejmi, tretji z 
različnimi nočmi, vaškimi prazniki in podobnim. 
Kaj lahko ponudi Izola je seveda vprašanje, na 
katerega bi vsaj delno lahko odgovorili tudi avtorji 
strategije o razvoju turizma, ki je prav zdaj sredi 
nastajanja. Na ta način bi dokazali, da nimajo v 
mislih le turističnih podjetij in projektov ampak 
mesto v celoti. Morajo se namreč nekako opravičiti 
za oglas s katerim so turiste vabili na dopust v 
Izolo in jim ob tem ponujali četrtkov nakupovalni 
izlet - v Milje.
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KJE BO CESTA?
Izolska obvoznica se je že dobro zarisala v izolsko 
obmestje, vožnja po štirih voznih pasovih daje občutek 
ugodja kakšne nemške avtoceste, vse dokler ne izgine 
ločilna ograja in se hitra cesta spremeni v navadno 
magistralko. Kako nevarni so takšni prehodi iz hitrega v 
počasno smo videli tudi ob strahotni nesreči v začetku 
novega leta. Prav tako zaskrbljujoče pa je dejstvo, da 
danes pravzaprav nihče ne ve, od kod bo prišla hitra cesta, 
ki se bo povezala na vzhodni del že zgrajene obvoznice, 
še manj je znanega o tem, kam se bo ta hitra cesta 
nadaljevala na zahodu. Na uradu za prostorsko planiranje 
iščejo tistega na državni ravni, ki bi vedel kaj več o 
načrtovanih gradnjah, vendar ga ne najdejo. Tako še 
danes ni jasno, kje bo iz hriba pod bolnico pogledal na 
svetlo tunel, ki je menda obveljal kot najboplj primerna 
rešitev. Bo prišel na svetlo nad Poslovnim centrom Ruda, 
pod Božičem ali pod Markovičem?
Se pomembnejše od tega pa je vprašanje, kje se bo ta 
odsek hitre ceste priključil na dosedanjo cesto in kje bo 
treba graditi novo deteljico, saj je bolj ali manj jasno, da 
staro nadvozno križišče med Rudo in Jadranko ne bo več 
imelo takšne funkcije in ga bodo najverjetneje podrli. To 
pa seveda zelo vpliva tudi na druge prostorske posege v 
tem območju, zato bi si na Uradu zelo želeli vsaj 
globalnega dogovora o smereh bodočih komunikacij. Da 
o prebivalcih starega Jagodja, ki jim po nekaterih 
variantah celo grozi, da bo hitra cesta zdrvela mimo ali 
preko njihovih hiš sploh ne govorimo. Ob tem pa smo se 
v državi zelo na lahko odrekli dolgoročnega planiranja, ki 
je bilo nekoč alfa in omega vseh posegov v prostor. 
Lahko skupaj ugibamo v čigavem interesu.

Adriatic
VAŠA ZAVAROVALNA



JEZA ALI KAM NAJ SE GREVA SKRIT ?
Kako sprostiti »vulkan«, ki je v meni? Najraje bi, najraje bi...., pa mi 
zmanjka.....
Ne bi se rad podal na raven mojih nasprotnikov; raje sem se lotil tega 
pisanja.
Pa pojdimo na začetek zgodbe, ki bi jo lahko imenovali tudi tragedija. 
Sem radioamater od desetega leta naprej, takim pravijo oldtimerji. 
Preskočimo desetletja in preidimo na 90-a leta. Takrat sem dobil svoj 
radioamaterski znak. Na osnovi dovoljenj sem si začel urejevati svoj 
amaterski kotiček. H kotičku spadajo tudi antene.
Za nas, ki stanujemo v blokih, je sožitje pogosto težavno.
Ko sem načrtoval svoj antenski sistem, mi je bilo vodilo, da ne motim 
sosedov. Nabavil sem si vertikalne antene in mislil sem, da sem s tem 
uredil vse svoje radioamaterske potrebe, a ni bilo tako. Ker je več 
anten, ker imajo antene razne polarizacije, ker so med seboj odvisne, 
ker so strehe majhne in neprimerne....... imam na strehi več anten.
Antene ne povzročajo nobenih motenj, razen mogoče vizualnih ali 
bolje lepotnih, ko in če se zagledaš na streho. V bloku imamo kabelski 
televizijski sistem, moje radioamaterske moči so do 100W ( kakor 
žarnica ). Pripomba torej: «Moraš podreti vse antene, ker nekoga moti 
» - nima resnične utemeljitve.
Pa vendar sosedje pošiljajo pisma preko advokatov, skrbijo za obiske 
policajev. Le enkrat meje osebno opozoril eden od sosedov, ampak ne 
v svojem imenu, temveč.........Tako vzdušje traja že dve leti.

V sosečino seje preselil drugi amater. Opozoril sem ga na moje težave 
in skušala sva reševati njegov radioamaterski »kotiček« skupaj, z 
najmanšimi posegi. Od mojega antenskega droga sva spustila na bližnji 
drog vinske trte žično anteno. Antena je delala odlično. Motila ni 
nobenega, saj je bila napeta visoko nad parkirnim prostorom, lastnik 
trte ni imel nič proti, a.....
Drugi dan po montaži so znani neznanci odrezali spodnji privez antene 
in vse, kar je pozneje viselo s strehe. Šla sva na policijo in prijavila 
škodo. Po policijskem ogledu sva ponovno uredila anteno. A kaj, ko je 
zdržala le 12 ur, potem sojo spet prerezali. Znova sva jo montirala in 
storilci sojo ponovno prerezali. Spet sva jo popravila in zdržala je le 
kakšen dan več. Minulo noč sojo razrezali na več delov in potrudili so 
se, da so zvili tudi 6 m-ski nosilni drog. Moram priznati, da so bili 
močni. Dele antene so vestno pospravili v sosednji smetnjak, da ne bi 
bilo smeti na pločniku. So res ekološko osveščeni?
Spet sva šla s prijateljem na policijsko postajo. Žal mi je za policaje, ki 
morajo dežurati v nedeljah tudi za take žalostne dogodke. Kako naprej 
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Slovenija se lahko ponaša, da po število radioamaterjev glede na 
število prebivalstva sodi v svetovni vrh. Na mednarodnih tekmovanjih 
smo Slovenci med prvimi. Letos bo v Sloveniji Radioamaterska 
olimpijada.....
Če nama poveste, kam naj se greva skrit, bova tudi to naredila.

Rudi Pavlič - S57NPR 
Livade Izola

OBVESTILO NAROČNIKOM

Januar seje prevesil v drugo polovico in s to številko smo še zadnjič v tem letu 
prišli tudi to tistih naročnikov, ki naročnine za leto 2000 morda niste poravnali. 
Če želite Mandrača še naprej prejemati po pošti, potem boste hočeš nočeš 
morali na pošto ali banko in izpolniti položnico z naslednjimi podatki:
Vplačal je: VPIŠITE VAŠE IME, PRIIMEK in NASLOV 
Namen nakazila: NAROČNINA ZA LETO 2000 
Prejemnik: GRAFFIT LINE Izola 
Šifra: 88/ /11 
SIT: 4.850,00
Številka računa: 51430 - 601 - 53391 
Sklic na št.: 99
Ko ste naročnino vplačali nas OBVEZNO POKLIČITE PO TELEFONU 
(600-010) in povejte, da ste plačali naročnino, da bomo zagotovili zanesljivo 
dostavo Mandrača na dom.

VK IZOLA PROTI ZDRAHAM
Spoštovani!
V zvezi s člankom, ki seje pojavil v vašem listu in omenja naš klub 
Veslaški klub Izola, Vas prosima, da v skladu z zakonom, objavite 
naslednji kratek odgovor:

"Veslaški klub Izola je ustanovila skupina bivših članov Arga, kije 
prišla do spoznanja, da z nekaterimi ljudmi v Arga ni moč normalno 
delati. Startali smo iz nič. Vse kar smo imeli je bila volja do dela. 
Danes imamo kaj pokazati in verjamite nam, da imamo še dosti 
načrtov. Kdor pozna izolsko športno prizorišče ve, da smo Veslaški 
klub, ki se ukvarja izključno z veslanjem in ne z zdraharstvom . 
Nekaterim to ni po godu in bi nas na vsak način radi vključili v svoje 
kregarije, združili...
Prosimo vas, da nas vsaj Vi kot razumni novinajri iz svojih člankov na 
temo kregarije izpustite, veseli pa bomo vsake vaše pozornosti, ki se 
nanaša na veslanje, športne rezultate in naše načrte za bodočnost."

Lepo pozdravljeni,
Upravi odbor 

Veslaški klub Izola

NAMEN JE BIL DRUGAČEN... . , ALI RES?
Ko sem prebirala prispevek ga. Š. Infa (naslov v uredništvu) o njenem 
doživljanju »zgodovinskega » trenutka, prelomnico tisočletja 
(praznovanje novega leta v Izoli), sem resnično pomislila, daje ga Š. 
Infa zgrešila ne samo trg, ampak tudi mesto, mogoče tudi dan 
praznovanja, ali pa najverjetneje vse skupaj.
Kajti neizpodbitno je bilo pričakovanje novega tisočletja v Izoli, na 
Velikem trgu in tudi na silvestrsko noč, veselo, zabavno, z veliko 
rajanja in plesa za vsakega, ki si je to želel.
Tega rajanja in razposajenosti sem se z možem in prijatelji udeležila 
tudi sama, sicer bi pomislila, da so bile fotografije v Mandraču in inserì 
rajanja, ki smo ga lahko videli na TV Koper, čisti ponaredek 
resničnega dogajanja.
Vsekakor ne more biti sproščeno in zabavno nenehno gledanje na 
urine kazalce in štetje sekund, da lahko natančno ugotoviš 5 
SEKUNDNO ZAMUDO!!!! (Mimogrede se sprašujem, le kje je gospa 
kupila najpreciznejšo uro na svetu?) Če pa je gospa mogoče prišla na 
silvestrsko noč z otroki k Dedku Mrazu, pa ji žal moram sporočiti, daje 
pravega Dedka Mraza za otroke zamudila vsaj teden dni.
Ne vem, kaj je pravzaprav gospa pričakovala od praznovanja novega 
leta v Izoli, vendar, če je s svojo družino prišla na prireditev samo 
nemo stati ob rob dogajanu in pikolovsko iskati negativne vtise, se 
strinjam, daje bilo praznovanje v njenih kritizerskih očeh vse prej kot 
zabavno in veselo.
Pri tem je najbrž pozabila, ali pa mogoče niti ne ve, da se lahko 
posameznik, ali družina in nenazadnje prijatelji zabavamo, ČE TO 
HOČEMO IN SI ŽELIMO in predvsem, daje prijetno počutje odvisno 
od vsakega posameznika, oziroma, koliko je za zabavo in dobro 
počutje pripravljen narediti sam.
Za njeno in moževo razočaranje in hitri odhod iz »kaotičnega in 
čudnega« praznovanja vsekakor ni kriv organizator, pa tudi precejšnji 
del udeležencev praznovanja, ki smo se prav super zabavali in rajali do 
4. ure zjutraj, ne.
Gospa je z možem doma razočarano premlevala dogodke »zunaj« in 
kaj vse DRUGI niso naredili za njuno zadovoljstvo in dobro počutje. 
Lepo in prav. To jima bo prav gotovo koristilo pri nadaljnji analizi 
izolskega praznovanja. In »Bog ne daj«, da bi v to analizo vključila 
tudi njun prispevek za veselo in zabavno vzdušje v našem mestecu 
Izola.
Nenazadnje, tudi ognjemeta nismo pogrešali! Ideja, da si Izola zasluži 
ognjemet je res zelo »izvirna« in »tipična« značilnost Izole. (Lepo vas 
prosim!!!).
Izola si zasluži predvsem vesele, zadovoljne občane, ki se ob takih in 
podobnih priložnostih znajo in želijo zabavati in poveseliti.
Tako sem jaz razumela NAMEN (organiziranje novoletnega 
praznovanja v Izoli), zato sem ga sprejela in ga z užitkom izkoristila za 
prijetno zabavo s prijatelji in ostalimi občani.
Kakšen DRUGAČEN NAMEN je gospa imela v mislih, bo morala 
razčistiti predvsem pri sebi.
Obilo zabave in veselih užitkov v novem tisočletju!

Sandra Grbec z možem in prijatelji
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OBČINAM OSTAJA 35%
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Redna tiskovna konferenca v uradu županje je tokrat postregla 
predvsem s predstavitvijo nesporazumov v zvezi s financiranjem 
občin in z namerami države, da občinam odvzame 5% prihodka iz 
naslova dohodnin, kar bi za Izolo pomenilo primankljaj v višini 
108 milijonov tolarjev oziroma 10 odstotkov čistega občinskega 
proračuna.
Kronologija tega odvzemanja in dodajanja je prav zanimiva. Država je 
najprej prevzela financiranje regijskih in drugih pomembnih kulturnih 
inštitucij, občine pa so dobile 30% prihodkov iz dohodnin. Kasneje je 
država ugotovila, daje s terni inštitucijami en sam križ in jih je vrnila 
občinam ter jih potolažila s tem, da jim je dodelila še 5 odstotkov 
dohodnin. Končno pa je ugotovila, da ji za realizacijo nekaterih 
projektov primanjkuje denarja in je predlagala, da se omenjenih 5% 
vrne državi, kulturne inštitucije pa naj kar ostanejo občinam. Zanimivo 
je, da je omenjeni predlog nastal celo v komisiji za lokalno 
samoupravo, ki bi prva morala zastopati tudi interese občin. Seveda je 
tudi to mogoče razložiti, saj je dejstvo, da državi zmanjkuje denarja za 
sofinanciranje revnejših novonastalih občin in omenjenih 5 % 
dohodnine bi prišlo ravno prav za dokazovanje uspešnosti projekta 
lokalne samouprave z desetinami novih občin. Ob tej priložnosti je 
nastal tudi spisek investicij, ki bi jih izvajali v nekaterih občinah, kjer 
imajo tvorci predloga svoje zaledje.
Posebej zanimivo pa je to, da je občina Izola, ki je dolgo vrsto let 
veljala za eno revnejših slovenskih občin nenadoma postala bogata, saj 
sama zagotavlja primerno porabo in celo beleži presežek v višini nekaj 
več kot 200 milijonov. Z zmanjšanjem deleža od dohodnin bi ravno 
imela še toliko denarja, da ne bi imela pravice do izravnave in bi 
država na ta način kaznovala občane izolske občine, ker dražje kot 
drugje po Sloveniji plačujejo nekatere prispevke (npr. komunalni 
prispevek).
Včeraj, v sredo 19. januarja, pa je državni zbor odločil, da 
občinam ostane 35% sredstev iz naslova dohodnin s tem, da bo 
morala občina Izola poskrbeti tudi za financiranje kulturnih 
inštitucij (npr. Insula), zelo verjetno pa jo čaka tudi sofinanciranje 
regijskih muzejev v Kopru in Piranu, arhiva in Obalnih galerij.

Na tiskovni konferenci smo tudi izvedeli, da občina Izola toži državo 
zaradi nezakonitega zmanjšanega financiranja italijanske narodnosti, 
da ima prav pa kaže tudi dejstvo, daje država v predlogu proračuna za 
leto 2000 že upoštevala izolski izračun potrebnih sredstev za delovanje 
organizacij narodnosti in uresničevanje dvojezičnosti v občinski 
upravi.
Povejmo še, da so za novinarje, ki spremljajo dogajanje v Izoli 
pripravili sprejem v gostišču Krt, kjer jim je županja Breda Pečan 
izročila praktična novoletna darila.

I Restavracija KAMIN I
Belvedere

vabi vsak petek in soboto v decembru
na ples z ansamblom
ISTRAREND

STRATEGIJA S PRINCEM
Na pobudo občine Izola in GIZ za turizem so se začeli tematski 
pogovori o turizmu na katerih sodelujejo tisti, ki jim je turizem poklic 
ali obsesija, končni cilj pa je izdelava strategije o razvoju turizma v 
občini, ki naj bi jo še pred sezono obravnaval tudi občinski svet. Na 
prvem srečanju so razčlenjali nekatera temeljna vprašanja o prednostih 
in slabostih izolskega turizma.
O turizmu bo tekla beseda tudi na današnjem srečanju z generalnim 
direktorjem Kompasa, ki ga je pripravil urad županje na Belvederju. 
Med drugim bodo gotovo govorili tudi o tem, da bi letos hidrogliser 
Prince of Venice imel matično luko v Izoli, privezan pa naj bi bil ob 
carinski pomol. Seveda je takšna ponudba za Izolo lahko zelo 
dobrodošla, tako v finančnem smislu kot glede privabljanja gostov v 
naše mesto. Če se bodo dogovorili o pogojih priveza bo Prince 
naslednjo sezono zagotovo dopolnil izolsko turistično ponudbo.

MUZEJSKA ZBIRKA VLAKCEV
Po dolgih letih priprav bo v času od 23. do 28. aprila le odprla vrata 
velika razstava modelov vlakcev, ki jo pripravlja znan izolski zbiralec 
in za katero pravijo, daje ena naj večjih v Evropi in na svetu.
Razstava bo v prostorih starega italijanskega vrtca v ulici Alme Vivode, 
na občini pa resno razmišljajo, da bi uredili tudi stalno zbirko, ki bi 
lahko bila tudi zanimiva turistična atrakcija našega mesta.

PO UPORABI ODDAJ
V sodelovanju z Rdečim križem Slovenije na občini pripravljajo projekt 
urejanja skladišča v katerem bi lahko hranili pohištvo in belo tehniko za 
tiste, ki to opremo potrebujejo a nimajo denarja za nakup nove. Potreba 
po takšnem skladišču se je pokazala tudi ob zadnjem požaru, ko je 
pogoriščnikom zgorelo takorekoč vse, denarja za nakup nove opreme 
pa seveda nimajo.
V uredništvu dodajamo 
predlog, da bi na ravni 
občine organizirali 
takoimenovani DAN 
DRUGE ROKE, kot ga 
poznajo v nekaterih 
mestih po evropi. Gre za 
preprost dogovor po 
katerem na določen dan 
v mesecu vsakdo pred 
hišo ali stanovanje (na 
javno površino) odloži 
opremo ali stroje, ki so še uporabni a so njemu odveč. Zainteresirani 
med sprehodom po mestu morda najdejo kaj zanimivega zase in to 
dobijo brezplačno ali po simbolični ceni. Takšna akcija bi zagotovo bila 
odmevna in bi v mesto privabila tudi ljudi iz sosednjih občin.

RDEČI KRIZ BO DELAL
Še pred tednom dni se je zdelo, kot da v občinskem proračunu ne bo 
denarja za plačilo tajnika občinskega rdečega križa. Na tiskovni 
konferenci pa je županja Breda Pečan zagotovila, da bodo v proračunu 
zagotovili denar za plačo tajnika in enega delavca v javnih delih.

tel.: 066/ 600 850 
GSM: 041/ 628 507

Izdelava in vzdrževanje 
računalniških programov

MQIN! P1EWCIZI
Dilva Cveto Dragan s.p., Malija 111, Izola

GSM 041/ 607 826 
tel.: 066/ 68 804
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KI SS THE REALITY
Iskanje dokončne resnice glede nedokončanega objekta nad San Simonom je 
nedvomno nemogoča naloga, zapletena do skrajnosti in polna protislovij v 
katera so občasno vmešani tudi zelo znani ljudje, lokalni in državni.
Dejstvo je, da je začetna investitorka, Danijela Kisič, pri pridobivanju 
dovoljenj za gradnjo izrabila vse, ki jih je lahko, končno pa je na račun te 
"pomembne investicije" v skladu z zakonom postala državljan Slovenije in 
doslej poskrbela že za kar nekaj razburljivih dogodkov v okolici stavbe ob cesti 
proti Belvederju. V spominu nam tako ostajata revolveraška ustavitev avtobusa 
pred kakšnimi petimi leti in črnograditeljska postavitev zidu na občinski 
zemljišču pod budnim očesom policije.
Seveda bi bilo enostransko celotno krivdo zvračati na Kisičevo, saj so gotovo 
tudi pri podjetju Reality iz Ljubljane vedeli v kaj se spuščajo, ko so sklenili 
španovijo z investitorko. Zdaj se z njo tožijo, saj zaradi nedovoljenih 
prekoračitev višinskih gabaritov ne eni ne drugi ne morejo dokončati gradnje, 
morebitne kupce apartmajev pa z občine opozarjajo, naj bodo zelo previdni, saj 
ni gotovo, da bodo v kratkem zanje dobili tudi uporabna dovoljenja. 
Najnovejši spor na relaciji Kisič - občina Izola je pravzaprav prijetna novost v 
tej "aferi", saj je doslej občina bolj malo sodelovala v tem dogajanju, ker so 
gradbena in druga dovoljenja v pristojnosti države oz. upravne enote. Kaj se bo 
izcimilo iz "spopada" dveh odločnih žensk pa bo treba še videti.

REAKCIJE

PEKARNA NI ZA MESTO
V uredništvo je prišla bralka Mandrača, ki živi v soseščini pekarne 
Gregorič in protestirala zaradi izjav Vinka Gregoriča ob zaprtju 
pekarne v starem delu mesta. Posebej sojo razjezile izjave, da s sosedi 
ni bilo posebnih težav, saj pravi, da so se polnih 11 let tožarili zaradi 
postavitve plinskega rezervoarja na dvorišču pekarne za katerega so 
prav pred kratkim dobili odločbo Ministrstva za okolje in prostor, ki je 
odločilo, da gaje treba nepreklicno odstraniti.
Povedala je, daje bila pekarna v začetku zamišljena kot obrat, ki začne 
z delom ob 6. uri zjutraj in uporablja električne peči, končalo pa je 
tako, daje pekarna delala na plin, peči pa so začeli takoj po polnoči, 
tako daje hrup motil vse sosede.
Na to želijo opozoriti zaradi strahu, da bo pekarno prevzel nov 
najemnik, saj bi se njihove težave potem nadaljevale, pa tudi njemu ne 
bi bilo ravno z rožicami postlano.
Rečeno, zapisano, objavljeno. Resnico pa bodo odkrivali drugi.

uredništvo

SKRB ZA BANANOVCE
V zadnji številki 13. januarja ste objavili sliko bananovca kako hira in 
omenili tudi mene v zvezi z njim. In kako je prišel v Izolo.
Leta 1952 meje Elektro Gorica poslal na enomesečni tečaj v Lovran. 
Od tam sem prinesel mladiko v Kanal Ob Soči in jo posadil pred hišo, 
kjer seje lepo prijela. Leta 1953 je bananovec zima uničila. Ker je bilo 
dosti snega, se je korenina pod snegom ohranila in na spomlad začela 
poganjati. Ko sem se selil, sem bananovec prinesel v Izolo in ga 
negoval. V Izoli mu je klima ugajala in je začel hitro rasti. Posadil sem 
ga v Ljubljanski ulici pri Fotooptiki Rio. Tam je korenina pognala več 
izrastkov. Ko so ti bananovci zrasli in dosegli višino terase, jih je nekdo 
posekal. Na spomlad je korenina pognal mladiko in jaz sem to mladiko 
posadil v velik lonec in jo gojil na terasi. Ko je bananovec postajal 
vedno večji, sem ga posadil v kot pri veslačih. Za botra je bil Lino, kije 
vzdrževal veslaške čolne.
Vseskozi sem te bananovce negoval in jih zavaroval z ribiško mrežo, 
da jih niso uničili z žogo, ker so tam naredili igrišče. Sedaj, ko niso 
zavarovani in jih tudi lomijo, propadajo. To dolžnost bi moral prevzeti 
sedanji oskrbnik veslaškega kluba in vsi veslači.
Ker so tudi drugi lzolani odnašali to lepo rastlino domov, jo ima 
mogoče še kje v Izoli nekdo na vrtu ali v loncu.
Škoda bi bilo, da ta lepa rastlina - bananovec - izumre za Izolo.
Lep pozdrav,

Ernest Lupine

IZOLA NA SLOVINSKEM
Tik pred novim letom je agencija Globtur iz Prage za svoje 
potencialne goste iz Češke izdala katalog turističnih destinacij v 
Evropi. Katalog, ki je izšel v nakladi 100 tisoč izvodov seveda vabi 
češke turiste tudi v Slovenijo, ki se ji po češko reče SLOV1NSKO, 
medtem ko je Slovaška zapisana kot SLOVENSKO.
Izdajatelj kataloga seveda ■■■ 
ni prav nič kriv, če je ime HH 
naše dežele pod Alpami

SLOVINSKO]
.............. .. ....UŠiA

tako podobno tistemu za 
deželo nad Donavo, ostaja 
pa dejstvo, da je 
prepoznavnost Slovenije 
tudi zaradi imena slabša 
kot bi lahko bila.
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Seveda pa vse to 
omenjamo zato, ker se je 
med šest najpomemb
nejših turističnih desti
nacij v Sloveniji letos 
uvrstila tudi Izola.
Dobila je že podobo na 
predstavitveni strani 
Šlovenije, na notranjih 

straneh pa se kot novi ponudbi v katalogu predstavljajo Hoteli 
Belvedere in Hoteli Simonov zaliv. Naročnik objave je bil G1Z za 
turizem, "investicija" pa je bila vredna manj kot 150 tisočakov, kar je 
gotovo zelo razumna cena za tako odmevno publikacijo.

BORZA ZNANJA 
IZOLA
MATIČNA KNJIŽNICA 
IZOLA
Oktobrske revolucije 1,
6310 Izola, telefon: 066/64 7 530 
e-mail: izola(a borzaznanja.inss.edu s.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

Obiščite ali pokličite Borzo znanja v Izoli. Zaprosili vas bomo za nekaj osnovnih podatkov, s 
katerimi bomo previdno ravnali. Povedali nam boste svoje želje po znanju, informacijah ali 
spretnostih. Preverili bomo, ali so podatki, kijih potrebujete, na voljo v naši bazi informacij. 
V tem primeru vam bomo posredovali ime in telefonsko številko naših članov, ki vam lahko 
pomagajo. Če med našimi člani še ni ljudi, ki bi lahko zadovoljili vaše potrebe, se bomo 
potrudili in jih poskusili najti s pomočjo oglaševanja v medijih.

BOR Z A
ZNANJ/ Y

Oglaševanje je anonimno in brezplačno!
Aktualna učna povpraševanja:
* Gospod iz Pirana nas je poklical, ker išče ponudnika za konverzacijo v ruskem jeziku;
* Članica iz Kopra bi se rada naučila slikati na steklo in izdelovati vitraže, sama pa ponuja 
znanje madžarskega jezika;
* Kar nekaj naših članov zanima restavriranje pohištva;
* Gospa iz Izole bi se rada ob naslednji praznični priložnosti zavrtela v ritmu valčka in polke 
ter modemih plesov, vendar za to potrebuje vašo pomoč;
* Gospa iz Pirana nas je poklicala, ker bi se rada naučila izdelovati nakit iz žlahtnih kovin;
* Našo članico iz okolice Ankarana prav tako zanima izdelovanje nakita, vendar iz različnih 
materialov. Želi si še izvedeti čimveč o cvetličarstvu, vzgoji in aranžiranju cvetja in rada bi se 
naučila slikati na svilo;
* Prijazna gospa iz okolice Kobarida osnove slikanja na svilo že obvlada, zanima pa jo 
poslikava rut, kravat ali pa že kakšne morebitne nove tehnike poslikav;
* Gospa iz Strunjana še vedno išče informacije v zvezi z gojenjem, nabiranjem, pripravo in 
uporabo zdravilnih zelišč.

Če kaj od navedenega veste in ste pripravljeni svoje znanje deliti z našimi člani, nas obiščite 
ali pokličite in seznanili vas bomo z njimi.

Obveščamo Vas, da smo dosegljivi na novi telefonski številki 66 31 285 ali 66 31 284 !
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ODVISNOST NA TRIBUNI

Restavracija Hotela Marina je bila skoraj premajhna za vse, ki so 
se prejšnji teden udeležili javne tribune na temo odvisnosti, za 
katero je pobudo dal klub svetnikov SDS Izola, njen soorganizator 
pa je bila tudi Občina Izola.
Na tribuno so prišli v svojstvu strokovnjakov tudi Ana Majda Kragelj 
Zbačnik, predsednica odbora za zdravstvo, družino in socialno politiko v 
državnem zboru, direktor Urada za droge pri Vladi RS, dr. Milan Krek, Peter 
Stefanoski z ministrstva za delo, družino in socialne zadeve, Tatjana Arnšek, 
vodja delovne skupine za droge pri Socialni zbornici ter »domači«: psihiater 
Bojan Belec, defektolog Miha Rotar, Robert Smej s policijske postaje Izola, 
Marino Ferfolja, direktor Zdravstvenega doma in županja Breda Pečan. 
Gostiteljica pogovora je bila Helena Mrak Černelič z izolskega Centra za 
socialno delo.
Zamisel javne tribune je bila zanimiva, vprašanja pa tudi, saj se je 
najpomembnejše glasilo: Ali je družbi spodrsnilo pri reševanju problematike 
zlorabe drog in odvisnosti od drog pri mladih. Odgovor seveda ni bil težak, saj 
je vsakemu laiku jasno, da nam pri reševanju te problematike ni le spodrsnilo 
ampak smo padli na celi črti, tako kot vse druge države (razvite in nerazvite) in 
je realno vprašanje le: do katere mere lahko družba še obvladuje to področje 
sociale in zdravstva. Na tribuni je bilo slišati kar nekaj zelo različnih mnenj, od 
tega, daje represivni aparat (beri policija) postal del trgovine z drogami do tega, 
daje le Čile pod Pinochetom v letu dni očistil državo odvisnosti in odvisnikov. 
Bilo je tudi veliko vprašanj v zvezi z ustanovitvijo takoimenovanega B centra 
za zdravljenje odvisnosti od drog, ki bo našel prostor v bodočem 
Zdravstvenem domu. In spet je bilo slišati mnenja, da ne bi bilo dobro imeti tak 
center med dvema šolama, po drugi strani pa ugotovitev, da smo vsi za takšne 
centre, če le niso v našem kraju.
Seveda je bilo slišati tudi veliko vprašanj v zvezi z uspešnostjo takšnih centrov, 
vprašanja o novem »zdravilu« ebogainu za katerega je dr. Krek menil, da bi ga 
bilo treba prepovedati, obveljala pa je ugotovitev, da družba potrebuje čimveč 
različnih programov, ki pa morajo biti med seboj povezani, sicer gre za 
drobljenje državnega in občinskega denarja.
Naivno bi bilo seveda pričakovati, da bo takšna javna tribuna prinesla kakšne 
posebne rezultate, zagotovo pa je bila pomembna kot oblika prebujanja zavesti, 
da smo po malem vsi odgovorni za reševanje te problematike. To, ali se bo na 
tem področju karkoli spremenilo pa je seveda vprašanje, saj brez nacionalne 
strategije enostavno ne bo šlo. V državi smo sicer že sprejeli dva zakona, tik 
pred sprejemom pa je še tretji zakon s tega področja, kar je seveda pomembno, 
toda brez strategije je vse skupaj dokaj neučinkovito. Odprta ostajajo vprašanja 
takoimenovanih mehkih drog, ki jih v sosednji državi legalizirajo, vprašanja 
kaznovalne politike in še marsikaj. Končni rezultat pa je ta, da programi počasi 
zapirajo vrata, ker je državnega denarja vse manj in tudi občine so izgubile 
voljo do financiranja. Pred dnevi je vrata zaprl koprski SVIT, zelo vprašljiv 
je program UMBRELLA v Kopru, izolska POMLAD je že preteklost.
Za oris vzdušja z javne razprave pa le nekaj misli bivšega odvisnika, ki jih je 
povedal na javni tribuni približno tako-le:
Bil sem tudi v vašem programu, g. Krek in moram vam povedati, da to ni 
nobena rešitev, da je Metadon eno samo zapeljevanje in ohranjanje stanja. Ko 
prideš v takšno situacijo rabiš nekoga, ki ti bo ponudil roko in te popeljal iz 
situacije v katero si prišel.
Jaz sem imel srečo, da sem našel takšno roko, vendar je trajalo zelo dolgo. 
Nekateri pa jo iščejo in je ne najdejo in končajo na Metadonu ali v podobnih 
programih, ki samo odlagajo pravo reševanje stvari Že res, da ste bili vi v 
tistem mojem trenutku edina oseba na katero sem se lahko obrnil, toda tudi 
to ni bila rešitev. Potrebna je pomoč nekoga ali neke cele skupnosti, da se 
izvlečeš iz vsega tega, čeprav je tudi nam jasno: popolne ozdravitve ni. Ni 
ozdravljenih alkoholikov niti odvisnikov. So le zdravljeni odvisniki, ki se 
morajo nenehno spopadati z nevarnostjo, da se vrnejo tja, kjer so že bili

KLUB ZA ZAPOSLOVANJE
Republiški izobraževalni program KLUB ZA ISKANJE 
ZAPOSLITVE deluje v Kopru od novembra 1995, in v Postojni od 
oktobra 1999 leta. Klub je namenjen iskalcem zaposlitve, 
prijavljenim pri Zavodu Republike Slovenije za zaposlovanje, 
Območni enoti Koper. V klub se lahko včlanijo brezposelni po 
predhodnem pogovoru s svojim svetovalcem pri pristojnem 
URADU ZA DELO.
Vsak mesec za zainteresirane organiziramo predsrečanje, kjer program 
podrobno predstavimo. Program začnemo izvajati po dogovoru s člani 
skupine. S programom kluba člani razvijejo pozitivno samopodobo, 
postanejo bolj samozavestni, kar jim dodatno poveča možnost do 
zaposlitvenega cilja. V prvih 14. dneh člane kluba seznanimo z 
učinkovitimi metodami za uspešno iskanje zaposlitve. Program je 
pozitivno naravnan in temelji na skupinskem delu.
Cilj kluba je pomagati članom, da v najkrajšem možnem času najdejo 
najustreznejšo zaposlitev. Osnovna filozofija kluba je, da obstaja delo 
za vsakega člana kluba, ki se želi zaposliti. Ta pozitivni pristop izhaja 
iz predpostavke, da se nekateri niso uspeli zaposliti, ker niso našli 
primerne zaposlitve ali pa niso predstavili svojih znanj, delovnih 
izkušenj in najboljših lastnosti na pravi način. V klubu lahko to skozi 
program vsak doseže s spoznavanjem spretnosti učtnkovitega iskanja, 
zaposlitve, česar ga v klubu naučimo.
Članom nudimo strokovno pomoč, različne vire informacij o 
možnostih zaposlitve, sredstva komunikacije, administrativno pomoč, 
pisarniški material, poštnino in v celoti povrnjene potne stroške po ceni 
javnega prevoza od doma do kluba in nazaj. Člani lahko ostanejo v 
klubu do treh mesecev vendar jim članstvo z zaposlitvijo preneha.
V zadnjem času se v klub, kjer beležimo 50 do 90% uspešnost, 
vključuje vedno več prvih iskalcev zaposlitve. Vključeni člani so 
zadovoljni s programom, načinom dela ter prijaznim in prijateljskim 
vzdušjem.

Vodja kluba 
Milena J. Pribac, dipl. soc. del.

RENATO CHICCO 2-krat
V petek 21.1. ob lih bo v klubu GAJO v Ljubljani predstavitev 
dveh zgoščenk našega jazz pianista RENATA CHICCA, ki sta 
izšli pri založbi ZKP RTV SLO v lanskem letu 1999.

V prvi zgoščenki "SENTIMENTAL JOURNET' lahko slišimo 
njegove interpretacije nekaterih znanih filmskih tem ob priredbah 
VLADE BATISTA. Tokrat sta se mu pridružila pevka ALENKA 
GODEC in godalni kvartet STRING.SI, ki ga sestavljajo:

SAŠA OLENJUK - violina 
MARIJAN DO VIČ - violina 
VLADO BATISTA - violina 
ALEŠ AVBELJ - kontrabas

V naslednjih mesecih bo 
ansambel v isti zasedbi 
nastopal tudi po Sloveniji.

V drugi z imenom "HYPERBOREA" se RENATO CHICCO 
predstavi z glasbo VLADE BATISTA ob spremljavi godalnega 
kvarteta NEW STRINGS v zasedbi:

SAŠA OLENJUK - violina 
VLADO BATISTA - violina 
BOJAN CVETREŽNIK - viola 
SERGIO CANDOTTI - kontrabas

ter gostja pevka ljudske glasbe
LJOBA JENČE.

5



KAPUČINO
NOGOMET
Oba izolska nogometna ligaša sta 
začela s pripravami na 
nadaljevanje prvenstva, oba pa 
čaka pri tem zelo težko delo, saj 
trdno držita zadnji mesti v drugi 
in tretji ligi.
Če v MNK Izola s precej 
optimizma zrejo v prihodnost, 
zdaj ko so sestavili novo upravo 
in strokovni štab (Sejdinovski - 
Marjon) pa so v Kortah veliko 
bolj zaskrbljeni, saj se moštvo ni 
bistveno okrepilo.

JADRANJE
JUST IN TEN PRED KOPROM
Slovenski jadralci trenutno nimajo 
pomembnejših tekmovanj, čeprav 
so treninge nadaljevali čez vso 
zimo, še posebej pa olimpijec 
Vasilij Žbogar, ki se v vseh 
pogojih pripravja na olimpiado v 
Sydneyu.
Prvo resno tekmovanje čaka 
jadralce v razredu Evropa, ki 
bodo že konec februarja vozili 
prvo kriterijsko regato v tem letu 
na opatijskem Escimo cup 
tekmovanju. Konec prejšnjega 
tedna so na sestanku predsedstva 
zveze potrdili koledar tekmovanj, 
v Izoli pa bomo gostili kar nekaj 
kriterijskih regat in državnih 
prvenstev, kar je dokaz dobrega 
dela v obeh izolskih jadralnih 
klubih. Ob tej priložnosti je 
Jadralna zveza podpisala 
sponzorsko pogodbo s Telecomom in 
Mobitelom, ki bosta omogočila dobre 
priprave slovenskim jadralcem olimpijcem, 
na ta način pa bo iz sredstev zveze več 
denarja namenjeno strokovnemu delu v 
klubih in mlajšim reprezentancam.
V soboto so pred Koprom v slabem vetru 
izpeljali tretje v seriji tekmovanj za JUST IN 
TEN CUP, zmagala pa je posadka Mitje 
Kosmine, ki tudi vodi v skupnem seštevku.

PRIZNANJA IZOLSKIM ŠPORTNIKOM 
Kulturni dom Izola, petek, 21.1. ob 18.00
Izolski Center za šport bo v petek podelil že 
tradicionalna priznanja tistim izolskim 
športnikom in kolektivom, ki so v lanskem 
letu dosegli eno od prvih treh mest na 
državnih prvenstvih ali bili člani državne 
reprezentance oziroma nastopili na 
evropskih in svetovnih prvenstvih. Skupno 
bo priznanja prejelo približno 140 
športnikov, kar vse pove o tem, kako 
športna občina je Izola.

ODBOJKA - 3.D0I MOŠKI
BLED HJoteli S. zaliv Izola 2:3 (-17, -15,23,23, -91
Izolani so imeli neverjetno veliko težav z borbenimi 
domačini, saj sta gripa in smučanje razredčila izolsko 
moštvo, ki seje neprijetnega poraza rešilo šele v zadnjem, 
petem nizu. Igralci Hotelov Simonov zaliv so še naprej 
trdno na drugem mestu lestvice, vendar njihove igre ne 
navdušujejo,
Priložnost za dokazovanje realne vrednosti bo že v 
soboto, ko bodo doma gostili solidno ekipo iz Krope.

ODBOJKA-3.D0L ŽENSKE
VIMPRO IzolaKOOEVJE 3:2 (-16,19, -19,14,12)
Mlade izolske odbojkarice so pripravile prijetno 
presenečenje in premagale prvouvrščeno moštvo Kočevja 
ter tako potrdile, da so v igralskem vzponu in da njihovo 
tiho napovedovanje preboja k vrhu ni iz trte izvito. 
Dokazale so tudi, da so psihološko vse bolj stabilne, saj 
so že izgubljale 1:0 in 2:1, vendar so zmogle ta pritisk in v 
odločilnem četrtem nizu pri 12:12 obrnile igro v svojo 
koist ter nato zanesljivo zmagale še v petem nizu. Bile so 
predvsem dobre v napadu, kjer je izstopala Mateja 
Merkandelj.
V soboto bodo Izolanke gostovale v Brestanici, kjer 
pričakujejo zmago, potem pa bo na vrsti odločilna tekma 
za vrh proti ekipi Črnomlja.

R0K0MET-ŽENSKE-Članice
Bajc Daewoo Izola : Žalec 27:23
(10:101
Bajc Daewoo Izola: Šmitran B„ Stubelj A. 3, 
Hodžič 4, Petrinja 5, Sušelj, Dvorak, Hmjič, 
Adamič, Božič T, Šmitran D. 3(31, Argenti 
Bošnjak 5(31, Višnjevec 7, Bubola 
Žalec: Korotneva, Jager, Zidar 10(31, 
Potočnik, Bubik, Batista, Derčar 11(51, 
Strmšel 2, Uranker, Klinc, Ramšak, Irman, 
Jelen, Marinček 
7-m: Izola 7(6), Žalec 8(8)
2-min: Izola 10 min, Žalec 12 min 
Diskv.: Potočnik 50' 3x2 min 
Sodnika Romih in Nikolič iz Krškega 
Članska vrsta Bjac Daewooja je pripravila 
prvo pravo presenečenje v letošnjem 
prvenstvu in v domači dvorani prepričljivo 
premagala tretje uvrščeno ekipo ŽalC8 in s 
tem naredila tudi lepo uslugo sosedam iz 
Lucije. Žalec je bil dosedaj še vedno dva 
koraka pred izolskim klubom, mogoče pa je 
nastopilo obdobje, ko se bo lahko izolska 
mladost dokazovala skoraj z vsemi klubi v 
ligi. Krim in Olimpija sta še vedno daleč 
vendar v soboto je padel Žalec in naslednji 
korak bi bil tudi enakopravnejša igra z eno 
od teh dveh ekip.
Po uvodnih minutah izenačene igre so 
najprej povedle gostje. V 22’ so imele 4 
zadetke prednosti (8:4) in kazalo je na 
rutinsko zmago favoritov. Domače pa le 
niso mioslile tako. Biljana Šmitran je 
zaklenila svoja vrat, soigralke pa so ji 
pomagale z izredno borbeno in 
požrtvovalno igro. Plod tega je bilo 
izenačenje do konca polčasa. V drugem 

delu pa se je že v začetku videlo, da so gostje zrele za 
poraz. Kljub dvema igralkama manj v uvodnih minutah 
so Izolanke dosegle kar dva zadetka in držale stik z 
Žalcem V nadaljevanju z izenačenimi močmi pa 
prevladale in si priigrale prednost, ki so jo gostje le 
ogrozile, 24:23 tri minute pred koncem.
Takrat pa je vse vzela v svoje roke kapetanka Sabina 
HOdŽiČ in zapečatila usodo gostij, ki se poraza niso niti 
najmanj nadejale. Poleg že omenjenih igralk si pohvale 
zasluži tudi Anja StUbelj in seveda predvsem Ana 
Petrinja, ki dokazuje že polno zrelost in nanjo lahko ČUk že 
računa za najtežje tekme. Dokazala pa se je tudi njena 
sovrstnica Anja Argenti
Mlada izolska ekipa se tako še pomlajuje, vendar ne na 
škodo kvalitete, ampak se mlade igralke dokazujejo, da so 
najmanj toliko kvalitetne kot mlade starejše igralke. Že ta 
petek da imajo naše punce priložnost, da se z morebitno 
zmago proti Velenju v domači dvorani še bolj vključijo v 
boj tudi za četrto mesto. Spoznati bodo morale, da se 
mora z borbeno in požrtvovalno igro nabirati točke tudi 
proti enakovrednim ekipam in takrat bo lahko napravljen 
tudi kakovostni preskok, ki bo viden tudi na lestvici.

Tekma z vegrad Velenjem se bo začela 
V SOBOTO ob 19 uri
in punce potrebujejo (udi nekoliko več vzpodbude s 
tribune, saj si s svojimi predstavami to zaslužijo.

POGLED S 
STRANI

Piše:
ŽARE

za Kapučino Sport

Izolska dekleta so v soboto "zdrmala rokometno 
sceno. Presenečenje za vse, ki si tekme niso 
ogledali. Nekateri niso verjeli niti vesti na 
telekstu. Tokrat si dekleta zaslužijo pohvale, kar

težko bi rekel, katera je bila najboljša. Končno so 
"hoteti" le izpeljale do konca. Kakšna je bila 
reakcija na drugi strani si lahko tudi predstavljate. 
Uboga gospoda v črnem, ampak saj vemo: "kdor 
izgubi..." Po vsem pokazanem se sprašujem, ali je 
to "višek" Daewoojevk? Boris odgovarja, da ne. 
Mogoče bo težko ponoviti, vendar sedaj ni čas za 
opuščanje. Že v petek (juhi) nov izziv, Velenje. 
Torej, se zahteva nova zmaga, ob morebitnem 
porazu tudi zmaga nad Žalcem izgubi ves sijaj. 
Ob vsemu pa moramo le ostati "resni". Še vedno 
so majhni, predvsem pa najmlajša ekipa. Vendar 
pa, dekleta, le takoj naprej, naj se Sloveniji zavrti 
od presenečenj. Izolski "hotelirji" še niso odprli 
glavne sezone. Ekipa se kompletira, toda še 
vedno nekaj manjka. Šmigiča in Vučkota še ni na 
spregled. Uprava naj bi zagotovila sredstva, toda

vse skupaj slabo kaže. Slabe novice vsiljujejo 
novice o velikih nakupih naših konkurentov. Se 
težje je spoznanje, da je ekipa v jesenskem delu 
"zaslužila" nič točk. Prekinitev ni prišla ob 
pravem času, nadaljevanje pa bo "mučno", 
prekinjen zmagovalni niz (res samo zmaga nad 
Ribnico) bo težko ponoviti. Toda verjeti 
moramo, da le ni vse tako črno in ob vsem je do 
konca še daleč. Kanček sreče, predvsem pa 
veliko volje bo potrebno za prvoligaški sen. Žal 
pa, sanje niso resničnost.

http://izola.gvcri.net
POD BELVEDERJEM
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ROKOMET-MOŠKI
Kakšen je položaj pri članih verjetno ve že vsak poznavalec izolskega 
rokometa. Dve točki po 14 krogih so verjetno premalo za obstanek. V 
nadaljevanju se bodo v izolskem klubu oprli predvsem na domače igralce. V 
Izolo se je vrnil Jernej Gologranc, po opravljenih formalnostih(viza) naj bi 
se vrnil tudi Šmigič. Vučiniča se v izolskem klubu še niso odrekli, vendar bo 
to stežka dovolj, saj so ponujeni pogoji verjetno za igralca, ki živi od 
rokometa preskromni.
Seveda pa se MRK Izola ne predajajo. Že zaključek pred pauzo je pokazal, 
da lahko tudi mlajši igrajo v prvi ligi in prav na to računajo v Izoli. Seveda 
pa so ponosni predvsem na svoje mlajše selekcije, kjer so vse selekcije v 
samem vrhu. S perspektivnij trenerskim tandemom Razgor - Radojkovič pa 
računajo da bodo omogočili mladim izolskim igralcem da napredujejo in 
dozorijo. Razgor in Radojkovič sta tudi v slovenski reprezentanci trenerja 
mladinske in kadetske selekcije in podobno sodelovanje naj bi se 
vzpostavilo tudi v izolskem klubu.

ROKOMET - MOŠKI MLAJŠE SELEKCIJE
Kadeti
ŠD Termo Škofja Loka: MRK Izola 18:24 (8:12)
MRK Izola: Hodžič 2, Šukljan, Viškovič, Pucer, Cetin 6(4), Vukovič 6, Kleva, Žeger 3, 
Bubnič 2, Božič 5, Vončina
Mlajši dečki B
MRK Izola: RK Mitol Sežana 29:13(13:5)
MRK Izola: Radojkovič Jan 1, Kleva Matej 3, Srabotič Uroš 6, Jurman Rok 4(1), 
Srabotič Matej 3(1), Kaligarič Miran 2, Gomezelj Rok 6, Markič Miha 4 
Prvi so s tekmami v novem letu začeli kadeti. Ponovno pod vodstvom (redila 
RadOjkOViČa, kije zamenjal Vučiniča, so zmagali v polfinalni skupini državnega prvenstva 
v dvorani Poden v Škofji loki. Že v uvodnih minutah so pokazali gostiteljem, kdo je 
gospodar na igrišču in do konca tekme držali vse niti igre v svojh rokah. Mlajši dečki B 
pa so prepričljivo premagali ekipo iz Sežane in se učvrstili v vodstvu v svoji skupini.
Mladinci so 4. po prvem delu prvenstva v drugi slovenski mladinski ligi. p0 desetih
tekmah so zbrali 6 zmag, dvakrat so igrali neodločeno in dvakrat izgubili. Glede na to da 
so nekoliko v ozadju in daje vse podrejeno članski in kadetsmi vrsti je to soliden rezultat. 
Kadet) v njihovih vrstah igra kar nekaj igralcev, na katere v prihodnosti računajo za višje 
domete, so v predtekmovanju osvojili drugo nmestO. z istim izkupičkom kot zmagovalec 
Koper. 8 zmag, 1 neodločena in 1 poraz za končnih 17 točk in napredovanje v polfinalno 
skupino državnega prvenstva, pod vodstvom Gojka VlČilliČa so zadovoljiv rezultat. V 
nadaljevanju pa so že začeli z zmago na gostovanju v Škofji loki.
Starejši dečki so pod vodstvom Petra Mičoviča še neporaženi v štirih tekmah so dosegli
štiri prepričljive zmage in imajo osem točk in gol razlko 89:52. Vse ostale ekipe pa imajo 
že negativno gol razliko, kar priča o premoči Izolanov, Nova gorica na drugem mestu pa 
zaostaja za tri točke.
Prav tako mlajši dečki A so pod vodstvom Toneta Bariča še mneporaženi po odigranih 
4 tekmah. Dve točki pa imajo prednosti pred prvim zasledovalcem Koprom. Pri mlajših 
dečkih nastopajo celo dve selekciji. Prva pod vodstvom Toneta Bariča s 4 zmagami iz 4 
tekem prepričljivo vodi pred Hrpeljami. Druga pa šele nabira izkušnje in je na repu 
razpredelnice. Delo z mladimi naj bi Izolanom zagotovilo rožnato prihodnost in 
predvsem možnost, da se klub ohrani na visokem nivoju, kljub ne preveč rožnatim 
sponzorskim obetom.

ROKOMET - ŽENSKE MLAJŠE SELEKCIJE
Mlajše deklice B nadaljujejo z zmagami. Tokrat so odigrale tretji turnir v svoji 
konkurenci. Z dvema zmagama v športni dvorani v Luciji proti domačim in Gramiz 
Kočevju so tako zaokrožile zmagovalni niz izolskih ženskih ekip.

Mlajše deklice B
Bajc Daewoo Izola : Piran 8:6 (5:3)
Bajc Daewoo Izola: Šuran, Grgeta, Hanc, Poropat, Hiršelj, Frank, Barič 1, Karajkovič 4, 
Čulina, Antonič, Šimer, Kaltak 3(1)
Gramiz Kočevje : Bajc Daewoo Izola 6:14 (2:6)
Bajc Daewoo Izola: Šuran, Grgeta, Hanc, Poropat, Hiršelj, Frank 1, Barič 3, Karajkovič 
1, Culina, Antonič, Šimer 1, Kaltak 8

^ BOUTÌQUE ninfl ^
IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 646 - 225

POSEZONSKI
POPUST
Poleg že znane izbire tudi 

bogata ponudba oblačil za 
močnejše postave (do št. 60) in 
MATURANTSKE OBLEKE

^Bodite drugačne, oblačite se pri NINI^

NAMIZNI TENIS
V soboto se je pričel drugi del prvenstva v prvi ženski ligi. Izolanke so 
v uvodni tekmi naredile pravo presenečenje, saj so v gosteh s 6:3 
premagale Šampionko iz Vrtojbe. Pred samo tekmo je bilo v klubu 
veliko negotovosti, saj Rahotinova zaradi bolezni ni veliko trenirala in 
je bil njen nastop na sobotni tekmi zelo vprašljiv. Na srečo je Kristina 
nastopila in dokazala, da zna še vedno odlično igrati, saj je v dvoboju 
premagala vse tri nasprotnice, ter v paru z Eriko Jauševac, tudi 
prinesla točko ekipi.
Za ARRIGONI so razveseljive tudi odlične igre lune Ludvik v članski 
konkurenci, kar je je pokazala na tem dvoboju, kjer je zmagala dve zelo 
pomembni tekmi. Erika JPUŠGVaC je igrala zelo dobro v paru s Kristino, 
posamezne tekme pa je odigrala pod pričakovanji. Ekipa Arrigonija se 
trenutno nahaja na 6. mestu z 4 točkami, za njo pa sta ekipi Rakeka in 
Ljubljane s po tremi točkami.
Šampionka: Arrigoni 3:6 / Milost: Ludvik 2:0-, Sivec: Jauševac 2:0; Bajc: 
Rahotin 0:2; Sivec; Ludvik 2:0; Milost: Rahotin 1:2; Bajc: Jauševac 2:0; 
Sivec-Bajc : Rahotin-Jauševac 1:2-, Sivec:Rahotin 1:2; Bajc: Ludvik 0:2,

ČLANI NTS ARRIGONI
V soboto so na močnem mednarodnem turnirju v Zgornjem Kašlju za 
veterane nastopili tudi Člani NTS Arrigoni Na tradicionalnem turnirju 
TOP SPIN so nastopili tekmovalci iz Avstrije, Hrvaške in Slovenije. V 
kategoriji od 40-50 let seje Marino FÌIÌPUS uvrstil med prve štiri, RajkO 
kOdriČ pa med osem najboljših. Med osem najboljših sta se uvrstila tudi v 
igri dvojic, kar je izreden uspeh.
V nedeljo je v Novi Gorici potekalo PRIMORSKO PRVENSTVO Z3 mlajše 
Pionirje in pionirke. Največ uspeha med izolani je imela Petra KUkOVeC. 
ki je v finalu tesni zgubila z 1/2 s Budihno iz Vrtojbe in tako osvojila 2. 
mesto. Frank Doris pa je bila osma. Pri mlajših pionirjih seje najbolje 
odrezal MatjaŽTtrbOVeC. kije bil četrti.

-skupinski družinski popusti
- priprava na smučanje 

izredno ugodne karte za mlade 
- brez letne vpisnine 

Obiščite nas 
na LJUBLJANSKI 51 v Izoli

MALI OGLASI
- Prodam pasjo utico za srednje velikega psa, lepo in kvalitetno izdelano. 
Cena po dogovoru. Tel.: 644 024
- Družina najame MALO GARSONJERO za junij, julij, avgust in 
september na območju slovenske Istre. Plačilo s predplačilom. Ponudbe 
na telefon: 062 210 306
- NAJDEL SE JE MUC, svetlorjave barve. PRED MARKETOM 
"NANOS" v Pittonijevi. tel.. 644 209

7



knjigarna LIBRIS Koper, Prešernov trg

vabi na predstavitev knjige
SILVA FATURJA

Zapisi o materinščini in njenih mojstrih
sreda, 19. januar ob 19. uri

Z avtorjem se bo pogovarjala Jasna Čebron______

GALERIJA
INSULA

ALENKA v 
GERLOVIČ
akvareli / 
risbe

ZDRAVILIŠČE STRUNJAN
GALERIJA KRKA

razstava slik

Dušan Lipove

= KINO ODEON IZ0LAÉ
m Četrtek 20.1..Petek 21.1., Sobota 22.1. in Nedelja 3^1.

= ŠESTI ČUT E
■» psihološki triler ob 20.00 uri «■

PLESNI KLUB "TITY DANCE" IZ IZOLE
VABI VSE LJUBITELJE PLESA IN ZABAVE NA OGLED VEČERNEGA DELA KVALIFIKACIJSKEG

TEKMOVANJA V AKROBATSKEM ROCK'N’ROLL-U, KI BO V SOBOTO 22.01.2000 
NA OŠ ANTONA UKMARJA NA MARKOVCU V KOPRU, S PRIČETKOM OB 18.30. 

ZNESEK VSAKE PETE VSTOPNICE JE NAMENJEN 
OBALNEMU DRUŠTVU ZA ZAŠČITO ŽAVALI IZ KOPRA (Za nakup hrane).

OBENEM VAS TUDI VABI, VSE DO KONCA MESECA JANUARJA V TEČAJE ZA PREDŠOLSKE 
OTROKE, V ZAČETNI TEČAJ ROCK'N'ROLL-A IN HIP HOP-A.

VSE INFORMACIJE LAHKO DOBITE VSAK DAN OD 16.00 -18.30 V MALI TELOVADNICI OŠ 
VOJKE ŠMUC V IZOLI ALI NA TEL. ŠT. 647 020 V VEČERNIH URAH.

RAZPIS za XXIII. FESTIVAL ZABAVNE GLASBE 
MELODIJE MORJA IN SONCA PORTOROŽ 2000
Županja Občine Piran razpisuje javni natečaj za 23. Mednarodni festival zabavne glasbe Melodije morja 
in sonca Portorož 2000. Prireditve bodo v Portorožu od 15. do 23.julja 2000. Natečaja se lahko udeležijo 
domači m tuji ustvarjalci zabavne glasbe s skladbami, ki še niso bile javno predvajane ali posnete in z 
neobjavljenimi besedili.
- Vsak avtor lahko na razpisu sodeleje z več skladbami, na festivalu pa največ z dvema skladbama v 
posamezni kategoriji. Dolžina posamezne skladbe 3 minute.
- Skladbe pošljite na kaseti oz. zgoščenki kot "demo" posnetek ali na Dat-u oz. zgoščenki kot dokončni 
posnetek vključno z dokončno glasbeno bazo. Napišite vaš naslov in telefonsko številko, priložite izvod 
besedila, podatke o avtorju skladbe, avtorju besedila, predlog avtorja priredbe in predlog izvajalca z 
barvno fotogratijo. Poslanih demo posnetkov ne vračamo.
- Za udeležbo pri izboru je prijavnina za posamezno skladbo 9.900 Sit. Prijavnino nakažile na žiro račun 
organizatorja Ag. Plahutnik d.o.o., št.; 51400-601-27809 s pripisom: Prijavnina za MMS 2000. Fotokopijo 
dokazila o nakazilu priložite poslani prijavi.
- S sodelovanjem v razpisu avtorji in izvajalci soglašajo, da se njihova dela snemajo in predvajajo v 
radijskih in TV programih, na prireditvah Feslivala MMS, izdajajo na nosilcih zvoka in slike -na ploščah, 
audio in video kasetah, zgoščenkah ter v notni in programski knjižici.
- Izbranih skladb avtorji ne morejo umakniti iz konkurence. S sodelovanjem v razpisu se avtorji strinjajo z 
razpisanimi pogoji.
- Prijavnico pošljite do 3.aprila na naslov: Ag. Plahutnik, Bosamarin 32 - 6000 Koper.

Nagrade Poleg lestivalskih plaket bodo podeljene naslednje nagrade: -avtorjem prvo, drugo in tretje 
uvrščene skladbe na Pop večeru, po izboru občinstva,
-za najboljše besedilo, priredbo-produkcijo in interpretacijo,
-avtorju prvouvrščene skladbe na Novi sceni, po izboru občinstva,
-avtorju prvouvrščene skladbe na Otroškem in Najstniškem MMS.

SARANND FAMDSI

CANKARJEV DOM • Mala gaierJa/Small GaHety 12. januar-6. februar 2000

Center za kulturo, šport in prireditve Izola
Kulturni center Izola

Bazoviška 4, tel.: 645 571
KULTURNI DOM IZOLA

galerija ALGA
prodajna razstava 
umetniških izdelkov.

Petek, 21.1. ob 18.00

Podelitev priznanj 
izolskim športnikom

Sobota,22.1. ob 20.00
Neil Simon

TOMMASO E GUERRINO
( per gli amici Tom e Gerry )

Gledališka predstava skupine CRAL POSTE iz Trsta - komedija v
tržaškem narečju.

Organizira Skupnost Italijanov P. Besenghi degli Ughi Izola. 
Vstopnina : predprodaja ( Gregorčičeva 76 ) 500 SIT, študentje , 

upokojenci 300 SIT. Na dan predstave 1.000 SIT, študentje, upokojenci
700 SIT. .

Ponedeljek, 31.januarja ob 20.00
Mario Moretti :

DA PIEDIGROTTA A 
MAHAGONNY CON VIVIANI 

E CON BRECHT
Gledališka predstava skupine Dramma Italiano iz Reke.
Vstopnina : predprodaja ( Gregorčičeva 76 ) 500 SIT, študentje, 

upokojenci 300 SIT, na dan predstave 1.000 SIT, študentje, upokojenci
700 SIT.

Organizira Skupnost Italijanov P. Besenghi degli Ughi Izola.

Kulturni center organizira 
3-mesečni tečaj slikanja

Izobraževanje je namenjeno vsem, ki se želijo izražati s čopičem 
in barvo !
Program tečaja:
Kreiranje prostora in predmetov z barvami
Izdelava barvnih študij kot osnova za pridobitev občutka za
kompozicijo in prostor
Individualno spremljanje in usmerjanje posameznika glede na 
njegove afinitete, slikarsko predznanje.
Tečaj bo potekal na Greorčičevi 21 / stara ital. šola /
Tečaj bo vodila MARTINA ŽERJAL, akad. Slikarka

Informacije v dopoldanskem času po tel. : 643 225, 645 571

MK€ DOGAJAMO
• V TOREK, 25 JANUARJA 2000 bo koprski Mladinski kulturni center (MKC) prizorišče koncertnega 
dogodka: igrali bodo "ANGER IS A GIFT” iz Jugoslavije ter Švicarji "BLAST.
Članarina: 350,500,700 sit. Začetek: točno ob 21. uri.
Organizira: DPZN s pomočjo Mestne občine Koper in Ministrstva za kulturo RS.
• V SREDO, 26. JANUARJA DPZN z MKDC pripravlja v telovadnici postojnaskega begunskega 
centra koncert švicarske skupine "BLAST ob 20.uri. Pred koncertom bo projekcija risank za 
otroke Vstop prost! Prireditev podpirata Zavod za odprto družbo Slovenije in Urad za mladino RS.
• V ČETRTEK, 27.JANUARJA bo v koprskem MKC ob 20.uri otvoritev razstave Hrvata Darka 
Bečeiča "Sve i svasta" s koncertom dueta "Shock Exchange" iz Londona. Vstop prost. 
Prireditev podpira Mestna občina Koper in Ministrstvo za kulturo RS.
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Incerte le nostre sorti finanziarie
Bisogna dire, che mai come in questo inizio d’anno le sorti finanziarie della nostra Comunità 
nazionale erano così incerte. E lo saranno fino a quando i deputati che siedono alla Camera 
di Stato non si saranno decisi di approvare il bilancio per questo anno 2000.

Mille non 
più mille: 

Anno nuovo, 
vita nuova?

Un detto “vedo come el 
cuco” recita: “Ano novo, 
vita nova. ” Sarà poi vero? 
C’è da sperarlo, perché 
l’anno che ci siamo lasciati 
alle spalle non è stato per 
niente foriero di buone 
notizie. Ci sono state 
delle guerre, purtroppo 
non ancora terminate, in 
varie parti del mondo; ci 
sono stati dei colpi di 
stato che ci hanno 
ricordato il Medioevo; 
sono stati colpiti da 
terremoti quasi tutti i 
continenti del nostro 
pianeta; ci sono state 
delle forti eruzioni 
vulcaniche un po’ ovunque; 
si sono moltiplicate le 
alluvioni; i terreni 
franavano dappertutto; 
tremendi sono stati gli 
uragani e le tempeste che 
hanno provocato morte e 
disagi dalle soglie di casa 
nostra fino a qualsivoglia 
altro angolo del mondo. 
Bracci di ferro tra coloro 
che si ritengono depositari 
della politica mondiale ed 
embarghi di ogni genere 
ne completano il quadro. 
Nostradamus lo avevi, 
indicato come l’anno della 
fine. Doveva essere un 
gran veggente. Perché, se 
non abbiamo visto la 
fine, ci siamo andati 
molto vicini. C’è da sperare 
che quel suo: “Mille, non 
piu mille”, sia solamente 
frutto di un ’espressione 
prettamente matematica: 
perché duemila!

G.S.

Un incertezza, in pratica, che 
dura da quando la Comunità 
autogestita della nazionalità 
italiana ha provveduto a stilare 
e inviare i programmi al 
Ministero per la cultura. Si era 
nel luglio deH’ormai defunto 
1999. Da allora, quasi mese 
per mese, si è stati costretti a 
vigilare sulla posta e sulle 
missive che i funzionari 
ministeriali stavano spedendo 
a ritmo continuo alla ricerca di 
delucidazioni e, soprattutto, 
stabilendo che il tal programma 
non era in armonia con i 
criteri repubblicani e che, di 
conseguenza, non potevano 
venir finanziati dalla casse 
dello Stato. Possibilità di ricorso, 
naturalmente, entro i successivi 
otto giorni.
Di ricorsi, da allora, ne sono 
stati fatti tre, riguardanti quasi 
tutte le voci di spesa. Per non 
parlare delle riunioni a livello 
costiero, alla Commissione per 
le nazionalità del Parlamento, 
alla Commissione intermi
nisteriale per le minoranze, 
alle decine di telefonate per 
capire o per chiarire questo e 
quello, alla proposta di 
emendamenti per permetterci 
almeno di raggiungere un 
indice di aumento che rispetti 
quello dell’inflazione.

A tutt’oggi, come si diceva, di 
sicuro non si sa ancora niente: 
alcuni programmi sono stati 
tagliati definitivamente, altri 
sono ancora in attesa di una 
risposta per il ricorso inoltrato, 
altri, infine, potrebbero anche 
andar bene se ci fossero mezzi 
a sufficienza.
Più tranquilla, sembra, la 
situazione sul fronte del bilancio 
Comunale, che sembra aver 
assicurate per l’anno in corso 
tutte le voci sulla base di 
quanto preventivato e realizzato 
nel corso dell’anno appena 
finito. Anche qui, però, se si 
può tentare un cauto ottimismo 
per il 2000, le spettanze dovute 
al Comune per il 1999 sono 
ancora in gran parte irrisolte, 
tanto che l’amministrazione 
comunale ha pensato bene di 
denunciare lo Stato per 
inadempienza delle clausole di 
legge in materia di finanzi
amento per le necessità dei 
comuni nazionalmente misti. 
Va sottolineato, inoltre, che 
entro i prossimi sei mesi 
dovrebbe venir portato a 
compimento anche il lavoro di 
restauro della nostra futura 
sede, l’ormai famoso Palazzo 
Manzioli. Una volta finito, 
però, ci verranno assicurati i 
mezzi per la sua manutenzione

e per gli arredi necessari? 
Anche in questo caso il 
Ministero nicchia. Anzi, con 
lettera ricevuta il 30 dicembre, 
comunicava che nel bilancio di 
quest’anno niente era stato 
preventivato. Anche in questo 
caso, possibilità di ricorso 
entro i soliti otto giorni, feste 
di Capodanno permettendo. 
Forse il solito funzionario 
sperava che in sede non ci 
sarebbe più stato nessuno per 
compilare la dovuta protesta. 
Invece protesta c’è stata entro 
i termini stabiliti, anche se si 
sa che un ricorso non risolve 
il problema.
Per quanto ci è dato di sapere, 
il Parlamento affronterà il 
bilancio 2000 entro i prossimi 
giorni. Speriamo, quindi, che 
già nel prossimo numero del 
nostro “Mandracchio” riusci
remo a dare qualche notizia 
più rassicurante. Purché non 
sia quella, alla quale non 
siamo mai riusciti ad abituarci, 
secondo cui le possibilità di 
scelta vengono ricondotte al 
solito detto: “o mangi questa 
minestra, o...”. A lungo andare 
potremmo anche decidere di 
non ingoiare più un piatto così 
insipido!

Silvano Sau

Scuola Elementare 
Dante Alighieri 
Isola

INVITO
alla riunione dei genitori per la presentazione 

delle novità riguardanti la I classe della scuola di nove anni

La riunione avrà luogo negli ambienti scolastici lunedì, 31 gennaio 2000
con inizio alle ore 17

Egregi genitori,
Anche la nostra scuola si appresta ad introdurre la scuola novennale 
che, per Legge, diventerà obbligatoria ad iniziare dall'anno scolastico 
2002/2003. Contiamo sugli obblighi assunti dal Ministero per l'istruzione 
e lo sport a garanzia di un impegno didattito di qualità e di un 
rinnovamento in genere della scuola dell'obbligo. Per gli iscritti nella 
classe prima di nove anni, lo Stato e il Comune coprono le spese per 
l'allestimento di una speciale sala scolastica, per l'aggiornamento 
degli insegnanti e per la tutela e la sicurezza dei vostri figli.
Di questo e di altro ancora, di informazioni pratiche e amministrative, 
vorremmo parlare con Voi nella riunione che organizziamo appositamente 
confidando sulla Vostra presenza.
Isola, 18 gennaio 2000 Il preside:

Dr. Luciano Monica



Anno 2000: che Non c’è più religione

cosa desiderare?
Messi da parte i pazzi festeggiamenti per l’avvio del nuovo 
millennio, contrastati da più o meno felici argomentazioni di 
carattere matematico - filosofico, non ci resta che il passare del 
tempo e questo anno con i tre begli zeri che fanno la loro figura 
sulla data (meno che su quella dei computer, dove si ricorda 
ancora le altrettanto controverse discussioni sul famigerato baco). 
E col passare del tempo si fanno ancora bilanci, previsioni, si 
esprimono desideri, auspici. Su quello che potrebbe riservarci, o 
sarebbe auspicabile ci riservasse, il 2000. Restano la vita di tutti 
i giorni, i problemi nel nostro piccolo e nel sociale, le difficoltà 
e le speranze del gruppo nazionale e le convinzioni che tutti 
potrebbero fare meglio. Per dare un senso al nostra agire e in 
fondo alla nostra vita. Ma una data, per quanto tonda possa essere, 
è sempre e soltanto una data.
I più speranzosi sono sempre i giovani, anche se in quello che 
desiderano c’è sempre un pizzico di sogno: “Vorrei che nel 2000 
qualche agenzia di moda mi offrisse un lavoro da modella, dice 
Fani P. dell’ottava classe. Si spinge più avanti la compagna di 
classe Agata T.: “Mi aspetto che le persone siano più socievoli 
e meno superficiali, così anch’io potrei finalmente trovarmi un bel 
ragazzo...” Barbara P. invece si dimostra più impegnata: “Vorrei 
che il 2000 mi portasse tanta felicità e fortuna e che tutto il mondo 
fosse migliore.” Tanit C., studentessa universitaria si mantiene sul 
vago, ma desidera un mondo più tranquillo, e soprattutto una vita 
meno cara. Sabina P., anch’essa studentessa desidera portare a 
termine il corso di restauro nell’ambito deH’ammodernamento di 
Palazzo Manzioli, ma soprattutto vorrebbe ultimati i lavori al 
suddetto edificio. Rossella R., insegnante desidera che il 2000 
porti meno disoccupazione e più lavoro per i giovani, ma 
soprattutto tanta salute e accordo tra le persone. Facendo una 
capatina negli uffici della Scuola elementare, i desideri non 
cambiano: “Tanta salute e pace.”, dice Fiavia V., contabile. 
Alessandra B., segretaria, vorrebbe fossero fatti passi concreti 
contro il dilagare della droga e vengano portati a termine i lavori 
Al Palazzo Manzioli. Barbara D. Non si aspetta niente di speciale. 
Abitando vicino alla megadiscoteca della zona industriale, desidera 
che essa diventi meno rumorosa e i suoi frequentatori fossero meno 
invadenti.

Marino Maurel

Un bello spettacolo

Divertirsi coinvolgendo il pubblico che a sua volta si è divertito. È quanto hanno 
saputo fare i coristi del Teatro lirico “Giuseppe Verdi” di Trieste proponendo 
nel Salone di Palazzo Besenghi di Isola il concerto “Rossini e... dintorni”. 
Dobbiamo sottolineare che hanno trovato il pubblico giusto per lo spettacolo 
giusto. I canti e le musiche gioiose di Rossini, Donizetti, Rellini e Ricci erano 
già una garanzie, però i costumi ottocenteschi e soprattutto le voci dei cantanti 
e la bravura del pianista sono riusciti a dare qualcosa d’indimenticabile. Un 
plauso ai soprani Miriam Spano e Simonetta Cavalli, al tenore Francesco 
Paccorini, al basso Luca Tittoto e al pianista Stefano Bonetti. Un elogio alla 
Comunità degli italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi" che in collaborazione 
con l’Università popolare di Trieste, Unione italiana e la Fondazione Teatro 
Lirico “Giuseppe Verdi” di Trieste ha offerto al pubblico isolano uno spettacolo 
di piacevole fattura.
G.S. Foto: C. Chicco

Siamo o non siamo in un nuovo secolo e in un nuovo millennio? 
Stando agli insegnamenti dei matematici dei tempi remoti, quali 
Zenone e Pitagora e stando a certi nostri contemporanei titolari 
del Nobel per la fisica, si. Secondo alcuni altri fisici non ancora 
titolari del Nobel, no. A questo punto ci sorge spontanea la 
domanda: abbiamo o non abbiamo un calendario affidabile? 
Sappiamo che i calendari sono convenzionali: da quello 
proposto da Cesare a quello di Papa Gregorio XIII, quest'ultimo 
e quello che rispettiamo ancor oggi, però ci sembra strano 
che nell’epoca dell'Informatica ci siano dei grossi dubbi da 
dissipare nel campo della matematica. Non sarà che nel nostro 
frenetico navigare in Internet abbiamo trasformato la matematica 
in un’opinione? Ai posteri l’ardua sentenza. Nonostante tutto 
vi auguriamo un buon secolo e un buon millennio.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIA
BIBLIOTECA E SALA DI 
LETTURA
Orario d’apertura: da lunedì a 
venerdì dalle ore 17 alle 19.
Sono disponibili i periodici 
Panorama Mondadori e Panorama 
Edit, L’Espresso, Visto, Grazia, 
Quattroruote, Yacht Capital, Storia 
illustrata, Primorske novice, 
Mladina, Mandrač e il 
Mandracchio nonché i quotidiani 
La Repubblica, La Gazzetta dello 
sport, Il piccolo, La voce del 
popolo e Deio.
NUOVI ARRIVI IN 
BIBLIOTECA!!!

MANIFESTAZIONI 
Sabato 22 gennaio, ore 20. 
Casa di Cultura 
Il gruppo “Proposte Teatrali 
del Crai Poste Trieste” presenta: 
“TOMMASO E GUERRINO (per 
gli amici Tom e Gerry)” 
Commedia brillante in dialetto 
triestino tratta da un lavoro di 
Neil Simon.
Traduzione e adattamento 
teatrale di Roberto Tassan.
.... “Ah se mio marito fosse un
po' più ordinato, se mi aiutasse 
ogni tanto!”. Oppure, più 
ottimisticamente: “Se potessi avere 
qualcuno che mi desse una 
mano!”. Dite la verità, gentili 
signore, quante volte lo avete 
pensato?. Di sicuro lo pensereste 
se foste maritate con un tipo 
come Gerry, il protagonista della 
commedia. Per lui il disordine e 
la sregolatezza non costituiscono 
un problema, anzi sono sinonimi 
di libertà. Ma si sa, la vita riserva
a tutti qualche sorpresa....
Presentato alla rassegna teatrale 
nazionale di Genova lo spettacolo 
ha ottenuto il premio per la 
miglior regia (Roberto Tassan) 
ed una menzione speciale della 
giuria per l’interpretazione dei 
due protagonisti (Roberto Eramo 
e Angelo Delluniversità). Regia 
di Roberto Tassan. 
Organizzazione: Comunità deli 
Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” di Isola in collaborazione 
con “L'ARMONIA - Associazione 
Compagnie Teatrali Triestine”. 
Prezzo biglietti: in prevendita 
presso la biblioteca di Palazzo 
Besenghi (pianoterra) 500 SIT,

studenti e pensionati 300 SIT; il 
giorno della rappresentazione 
1.000 SIT, studenti e pensionati 
700 SIT.

Lunedì 31 gennaio, ore 20. 
Casa di Cultura 
Il Dramma Italiano di Fiume 
presenta:
DA PIEDIGROTTA A 
MAHAGONNY CON VIVIANI E 
BRECHT
Commedia con musica di 
Mario Moretti
Viviani e Brecht, Napoli e la 
Germania: mondi lontani eppure 
vicinissimi sul piano poetico. 
Nessuno, in precedenza, aveva 
mai tentato di mettere a confronto 
questi due grandi del teatro del 
Novecento. U Moretti torna a 
collaborare con il Dramma Italiano 
con quest’opera prima, che 
dopo il debutto fiumano e la 
tournée istriana girerà nelle 
maggiori piazze italiane, grazie 
anche alla presenza - accanto a 
Elvia e Bruno Nacinovich, Alida 
Delcaro e alcuni attori romani e 
napoletani - dell’affascinante 
cantante ed attrice MIRANDA 
MARTINO.
Organizzazione: Comunità
Autogestita della Nazionalità 
Italiana di Isola in collaborazione 
con la Comunità Autogestita 
Costiera della Nazionalità Italiana. 
Prezzo biglietti: in prevendita alla 
biblioteca di Palazzo Besenghi 
(pianoterra) 500 SIT, studenti e 
pensionati 300 SIT; il giorno della 
rappresentazione 1.000 SIT, 
studenti e pensionati 700 SIT.

TOURNÉE DEI GRUPPI 
CULTURALI DELLA COMUNITÀ 
ITALIANA
Sabato 29 gennaio. Cinema- 
teatro di Visiqnano (Croazia)
Concerto del Coro HALIAETUM 
della Comunità degli Italiani 
“Pasquale Besenghi degli Ughi” 
di Isola diretto dal Maestro 
Claudio Strudthoff.

Il Mandracchio, foglio della 
Comunità italiana di Isola 
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/incirca Sumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel, 
13. Pevec, C. Raspolič, S. Sau,
G. Siljan, R. Siljan. A. Sumenjak 
Indirizzo: via S. Gregorčič 76,
6310 Isola, Slovenia
tei.,fax: (+386 66) 645031. 645853



KRIMINALIJE
REŠETKE JE UKRADEL
Neznanec je pred trafo postajo na Južni cesti odnesel šest rešetk, dolgih po 1 
meter, ki so se nahajale pred drsnimi vrati in so prekrivale odtok vode. 
Policajem ni jasno, kdo potrebuje kaj takega, zato pospešeno zbirajo obvestila s 
to vsebino.

ROTWAILER BEGAVEC
Izolanu je od doma zbežal pes Rotwailer za katerega so dečki kasneje ugotovili, 
daje bil nenehno zaprt v sobi. Ko mu je »prekipelo« je skočil na svobodo skozi 
zaprto okno in odhitel življenju naproti, vendar se je kmalu vrnil domov. Glede 
na tako zatirano željo po svobodi so dečki obvestili Društvo proti mučenju 
živali.

BREZPLAČNO PLESKANJE
Neznani pleskar je na skrivaj razlil barvo po vratih, oknih in fasadi picerije 
Vida v Alietovi ulici. Policisti zbirajo informacije in skušajo ugotoviti, kaj je na 
lokalu tako razjezilo neznanega »pleskarja«.

PLIN NI PLIN
Na policijsko postajo je prišlo sporočilo o domnevnem puščanju plina nekje v 
ulici Oktobrske revolucije. Dečki so odšli na kraj nesreče skupaj z gasilci in 
ugotovili, da je bil alarm nepotreben, saj je smrad oddajala izlita tekočina, ki 
služi kot katalizator v plinski napeljavi.

NI VSE DENAR
V agenciji za plačilni promet so (SDK) so odkrili ponarejen bankovec za 
10.000 tolarjev. Ugotovili so, da je bil vnovčen v trgovskem centru v Izoli. 
Policisti opozarjajo trgovce, gostince in vse tiste, ki sprejemate denar v 
gotovini, da ste ob plačilih z 10.000 tolarskimi bankovci še posebej pozorni.

PRETEP NA KVADRAT
Policisti so istočasno obravnavali dva pretepa v zasebnih prostorih, v obeh 
primerih pa je mož pretepal ženo. Ker sta s početjem, okrepljena z alkoholom, 
nadaljevala tudi po odhodu policistov soju odpeljali na treznjenje v »policijski 
hotel« na piranski policijski postaji.

SOVRAŽNIK TELEKOMA
Izolanu se je zelo zameril Telekom ali pa le telefonska govorilnica, pa jo je 
brcnil z vso močjo, tako da seje kar malo upognila. Seveda ni pričakoval, da ga 
bo pri tem prefinjenem udarcu opazoval policist in mu podaril povabilo za 
sodnika za prekrške.

PP JE PLINSKA PIŠTOLA
Pri varnostnem pregledu so pri Izolanu našli plinsko pištolo, ki jo je imel 
zataknjeno kar za pasom. Ker takšne kavbojske navade pri nas še niso 
dovoljene bo moral svojo revolveraško žilico pojasniti še sodniku za prekrške.

TRAVA JE TRAVA
Med varnostnim pregledom (kot se po novo pravi kontroli) so pri Izolanu našli 
nekaj zavojčkov indijske konoplje. Kr se dečki za stvar očitno zanimajo so se 
odločili še za hišno preiskavo in odkrili še nekaj zavojčkov istega zelišča.

MIMO VRAT
Mladoletnik je v vrtcu ukradel denarnico z denarjem in dokumenti. Odkrili so 
ga in sledi kazenska prijava.
Na območju od Šareda do Kort se vrstijo vlomi v prikolice in barake. Neznanec 
v teh prostorih v glavnem le prespi in si postreže s hrano in pijačo, kar jo najde. 
Na Belvederju je neznanec v jutranjih urah vlomil v osebni avtomobil. Ker je 
bilo zelo mraz sije mimogrede sposodil še dve bundi.
Nek drugi neznanec pa je bil tako jezen na tuj avto, da seje spravil nad zražnici 
in jima zabodel nož do izdiha.

PROMETKE
Prejšnji teden se je zgodilo nekaj manjših nesreč z materialno 
škodo, dečki pa so zabeležili še nekaj voženj pod vplivom alkohola. 
Ta teden pa bodo (do 24. 1.) posebej nadzorovali:
- UPORABO VARNOSTNEGA PASU - vsak dan, posebej pa v 
ponedeljek
- VOŽNJO POD VPLIVOM ALKOHOLA - poostreno v vikendu

KOMANDIR NA 
DOLGE PROGE
Stanislav Kofalt je že pol meseca komandir izolske policijske 
postaje, v tem kratkem obdobju pa je že doživel nekaj nevsakdanjih 
dogodkov, med katerimi izstopa težka prometna nesreča na 
obvoznici in poskus umora pod Belvederjem.
- Zame to ni bilo nič 
posebnega, glede na 
to, da sem doslej 
opravljal predvsem 
takšna dela v zvezi 
s prometnimi 
nesrečami. Naši 
policisti so v 
primeru nesreče na 
obvoznici nudili 
predvsem asistenco 
v zvezi s 
preusmeritvijo 
nesreče in 
zavarovanjem 
žarnega prizorišča.
V primeru poskusa 
uboja pa so bili naši 
fantje ravno v 
bližini kraja, zelo 
hitro so odreagirali 
in preprečili storilcu, da bi nameravano dejanje tudi izvršil. To je bila 
zame novost, saj se s poskusom uboja še nisem srečal, vendar sem bil s 
pomočnikom Stevancem na kraju dogodka in policistom dal določene 
napotke. Poleg tega je bilo zame novo iskanje pogrešane osebe, ki smo 
jo iskali dva dni in ko smo končno vse pripravili za temeljito iskalno 
akcijo smo izvedeli, da so to starejšo osebo že našli in daje izvršila 
samomor.
- Kakšno postajo ste sprejel od predhodnika?
- Dobil sem mlade fante, ki sem jih od prej že poznal, saj sem lani v 
marcu in aprilu že pomagal v tej enoti. Vem, do so to dobri' fantje, da se 
da z njimi delati, res pa je tudi, da so vsi zelo mladi, saj je povprečje 
starosti vsega okoli 23 let. Z njimi je treba dosti delati, se pogovarjat in 
dogovarjat.
- Ste imeli kakšne organizacijske premike?
- Zaenkrat ni bilo nič posebnega, v bližnji prihodnosti pa bomo nekaj 
pripravili, vendar še ne vemo vsega natančno, zato tega ne bi 
napovedoval.
- Ste zadovoljni s kadrovsko popolnjenostjo postaje?
- Zadovoljen sem tako po kvaliteti kot po številu policistov, ki so v tej 
postaji.
- Kaj pa sodelovanje z lokalnimi oblastmi?
- Dobil sem se že z županjo in prepričan sem, da bom lahko dobro 
sodeloval z njo, posebej zato, ker sem v Izoli že od 75 - tega leta. Od 
1975 - 1980 sem tudi delal na izolski policijski enoti kot miličnik, od 
takrat na prej pa tudi vseskozi živim v Izoli, tako da bolj ali manj 
poznam varnostno problematiko v Izoli. Prav zato mislim, da bo to 
sodelovanje dobro, še posebej pa zato, ker ima dva pomočnika, ki sta že 
»stara« izolska mačka in mislim, da bomo skupaj lahko dober team.
- Torej načrtujete delo na dolgo progo?
- Dogovor je, da bom ostal tukaj za daljši čas, seveda če bom jaz in 
bomo vsi skupaj dobro delali v interesu Izole in Izolanov.
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Izkoristite ugodnosti v januarju!

IZOLA, tel.: 21 - 680

Zmagova

December,' v Isoli!
izžrebane številke

IZŽREBANA
ŠTEVILKA
02534
19023
16941
03595
11375
10687
02214
12138
02940
05340
21221
23514
00476
11063
20476
10420
12723
01979
00262
12598
21702
00833

NAGRADA

SEAT IBIZA
TELEVIZOR
TELEVIZOR
KOLO
KOLO
KNJIŽNI KOMPLET 
KNJIŽNI KOMPLET 
KNJIŽNI KOMPLET 
KNJIŽNI KOMPLET 
KNJIŽNI KOMPLET 
KNJIŽNI KOMPLET 
KNJIŽNI KOMPLET 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ 
NAROČNINA MANDRAČ

TRGOVINA,
KJER JE BIL KUPON IZDAN
JOLA SHOP
MERCATOR DEGRO, Jagodje 
Grosist diskont BAJT 
JESTVINA PE 44,
Cvetličarna ORHIDEJA
JESTVINA PE 46 
Trgovina OLJKA 
Obutev BAN 
OBUTI MAČEK 
MERCATOR DEGRO, Livade 
MERCATOR DEGRO, Livade 
JESTVINA PE 10 
BOUTIQUE NINA 
JESTVINA PE 56,
MERCATOR DEGRO, Jagodje 
JESTVINA PE 40,
JESTVINA PE 45 
STOP 390 trgovina 
ART FOTO
JONATHAN športna linija,
PALČEK, otr.konf.
Friz. salon ANKA

,s Javno žrebanje nagrad
^ akcije December v Izoli je 

tokrat potekalo v 
restavraciji hotela Riviera 
(SGTŠ), za vsak slučaj je 
celotno dogajanje posnela 
lokalna TV Mandrač, za 
"poštenost" pa je skrbela 
strokovna komisija v kateri 
so bili: županja Breda 
Pečan, filmski režiser Jane 
Kavčič, jadralec ■ olimpijec 
Vasilij Žbogar, komponist 
Danilo Kocjančič in pevka 
Ivica Vergan.

Žrebanje je vodil nadomestek Stojana 
Aueija-član STEPS Primož, izžrebana 
pa je bila vsaka številka posebej. Takoj 
smo seveda preverili in ugotovili, daje 
avtomobil dobil nekdo, kije kupoval v 
trgovini Jola shop blizu kina Odeon.
V prvem delu prireditve pa sta Ksenija 
in Veljko (prav tako STEPS) izžrebala 
druge nagrade, ki jim pravimo 
tolažilne, čeprav so vredne po 30 
tisočakov in več. Njuno žrebanje je 
bilo bolj zabavno kot resno, vendar 
odgovorno, čeprav si je marsikdo od

Jtf

prisotnih želel, da bi natakarice v SGTŠ 
' ' izgledale tako kot ta na fotografiji.

Za zabavo pa so, tako kot vsako soboto, 
skrbeli Primorski fanti, ki so spravili v 
pogon vse prisotne. Polke so tolkle, 
valčki so vlekli, vmes pa je padla še fešta 
za rojstni dan enega od rednih gostov pa 
kakšna bolj erotsko pikantna pesem in 
domislica tudi. Konec dober, vse dobro, 
mi pa si bomo morda malo oddahnili. Do 
naslednje akcije.

Četrtek

sončno
max 1
min-2

Petek Sobota

o
CP

sončno oblačno
maxO max. -2
min. -4 min. -6

Nedelja

o
CP

oblačno 
max. -1 
min.-7

MOTOHOV KOT

Učitelji smučanja svetujejo pri nakupih zimske opreme
Elan, Atomic, Harker, 
Tyroiia, Nordica,. 
Lange, Alpina

nnPRTO NON-gmp ort <1. rin 1Q. ure

v Mandraču, tel.: (066) 645 650,648 650

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ

* Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 10.00 do 00.00
ob ponedeljkih zaprto
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